
Arbejdsmarkedsudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 7. oktober 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

AMU alm. del

Spørgsmål 12
I forlængelse af svaret på AMU alm. del - spørgsmål 534 (folketingsåret
2009-10) bedes ministeren oplyse, hvor meget der evt. skal udbetales, hvis ef-
terlønnen afskaffes, som foreslået af bl.a. de konservative, når man ser bort fra
de personer der har brugt af efterlønsretten. Derudover ønskes oplyst, hvorvidt
den angivne indtægt fra efterlønsbidrag (5.232,1 mio. kr.) er netto- eller brutto-
indtægten, og i forlængelse heraf det aktuelle antal indbetalere.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Bjarne.Laustsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Helle Sjelle
formand
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